
 

 

 

 

 
 
Marktcommissie 
Vergadering van 20 november 2007 
 
  
 
Verslag 
 
 
Aanwezig: 
Wethouder S. Strous (voorzitter), P. de Jong (secretaris), B. de Vos (marktmeester),  
A. Mahu, E. Smits, H. Hoens, A. Maseland, H. Bex, J. Tromp, B. Tebrunsvelt en B. Kusters 
(verslaglegging). 
 
Afwezig: 
A. Butz en B. Mahu. 
 
 
 
1. Opening. 
De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom.  
 
Aanvullingen op de agenda: 
5a opstelling van de weekmarkt tijdens de kerstperiode.  
8a plaatsing marktkramen op de markt.  
 
Dhr. Tromp wil graag weten waarom afspraken uit de vorige vergadering niet nagekomen 
zijn. Hij doelt op de plaatsing van de bakker voor de HEMA. De marktmeester legt uit dat 
bij nader inzien de genoemde plek niet geschikt bleek en heeft daarom naar een andere, 
passende oplossing gezocht. 
De wethouder geeft nogmaals aan wat het doel van de commissievergadering is. Het is 
een collega advies commissie. We bespreken lopende zaken op hoofdlijnen, de 
marktmeester draagt zorg voor de uiteindelijke uitvoering. 
 
2. Voorstellen nieuw commissielid dhr. Smits. 
Dhr. Smits stelt zich voor, hij neemt de plaats in van dhr. Mollemans. 
 
3. Mededelingen en ingekomen stukken. 
- Dhr. Mollemans, gebruikte boeken, heeft zijn vergunning opgezegd en daarmee ook zijn 

lidmaatschap van deze commissie. Dhr. Smits neemt zijn plaats in bij de commissie en 
mevr. Hendriks op de markt. 

- Dhr. Klomp, wenskaarten en hobbyartikelen, heeft zijn vergunning opgezegd.  
Dhr. Peeters is hiervoor in de plaats gekomen. 

- Mevr. Smit, schoeisel, is geplaatst op de Nieuwe Markt. 
- Mevr. Minic, tienerkleding, uitbreiding met 1 kraam. 
- Mevr. Bex, dameskleding, is ingekrompen, 1 kraam minder. 
- Dhr. Das, gereedschap en fietsacc., heeft een aanvraag ingediend voor het gebruik van 

zijn eigen verkoopwagen. 
- Nog vacante ruimte op de weekmarkt in Weert: 12 en 4 meter op de non-food en 8 

meter op de food. 
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- In de Koopman van december is een advertentiegeplaatst voor werving Weert en 
Stramproy. (advies commissie: geen herenkleding bijplaatsen in Stramproy) 

 
Gevraagd wordt waarom er niet geschoven wordt op de foodmarkt zodat de snoepwagen 
van 12 meter geplaatst kan worden, het is jammer als we deze kans laten lopen. De 
marktmeester bekijkt of deze wagen geplaatst kan worden, rekening houdend met de 
opstelling en calamiteitenroute die goed gekeurd is door de raad. 
 
4. Verslag van de vorige vergadering d.d. 28 augustus jl. 
Het verslag wordt zonder op- of aanmerkingen goedgekeurd. 
 
5. Markt Stramproy 
De revitaliseringwerkzaamheden aan het kerkplein zijn in volle gang. Tijdens het laatste 
overleg met vertegenwoordigers van de markt in Stramproy is een tijdelijke verschuiving 
besproken die naar wij dachten de goedkeuring weg kon dragen. Nu ontvangen we 
berichten dat de kooplieden hier niet tevreden mee zijn. Daarom gaan we op 28 november 
a.s. weer rond de tafel zitten en kijken of er een andere oplossing mogelijk is. 
 
5a. Opstelling weekmarkt tijdens kerstperiode. 
De marktkooplieden zijn niet blij met de plaatsing van de ijsbaan. Ze zijn het er niet mee 
eens dat ze weer verplaatst worden en bovendien tijdens de beste periode van het jaar 
ook nog meters in moeten leveren voor de concurrent. Hun gevoel zegt dat de gemeente 
de ijsbaan/kerstmarkt verkiest boven de weekmarkt. Zeker als ze vernemen dat de 
kramen van de kerstmarkt in de Meikoel komen te staan. 
 
De wethouder geeft aan dat er voor de gemeente Weert een opdracht ligt en wel 
vergunning verlenen voor een kerststal, ijsbaan en de daarbij behorende kerstmarkt. 
Twee jaar geleden was dit ook aan de orde en toen was er in de commissie begrip voor de 
evenementen tijdens de kerstperiode.  
Hij is van mening dat er zeker rekening wordt gehouden met de marktkooplieden. We 
blijven met de marktkramen in het centrum, zoals dat eerder met de Marktcie is 
overeengekomen. 
 
Volgens de secretaris ligt het probleem voor de marktkooplieden niet alleen bij de 
verplaatsing maar vooral bij het productaanbod. Het klopt dat bedmode, sokken en textiel 
geen concrete kerstproducten zijn. Maar wij hebben de opdracht een ijsbaan te plaatsen 
en om het interessant te maken hoort er een kleine kerstmarkt bij. De gemeente moet 
aan het algemene belang denken. Dus aan de marktkooplieden, de burgers/kopers en de 
winkeliers/ horeca.  
 
De kooplieden doen een tegenaanbod. Zoals zij het bekijken is het plaatsen van de 
kerstmarkt een financiële kwestie. Zij willen zelf op zaterdag de kramen mooi versieren en 
een kerstman rond laten lopen die lekkers uitdeelt. Eventueel kaartjes kopen van de 
ijsbaan en onder de klanten uitdelen (reclameactie). Dan kunnen op zaterdag de kramen 
rond de ijsbaan geplaatst worden. En ook voor de verkoop van kerstproducten wordt 
gezorgd (verkoop kalkoen, kerstkransjes, kerststukjes, handschoenen, mutsen enz.) 
 
De wethouder geeft aan dat de belangen en opmerkingen van de marktkooplieden worden 
meegenomen tijdens het overleg met Winter Weert. De marktmeester houdt de 
kooplieden tussentijds op de hoogte. Als het plan van de kerstevenementen definitief is 
wordt dit zo spoedig mogelijk door de marktmeester teruggekoppeld. 
 
Als er een kerstmarkt komt in de vergunning opnemen dat de kramen elke dag bezet 
moet zijn, niet alleen in de tweede helft van de week. Hierop streng handhaven.  
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Voorkeur gaat uit naar het plaatsen van chalets. Indien er kramen geplaatst worden die 
elke dag opgezet worden dan adviseert de commissie de kerstmarkt op zaterdag te 
verschuiven zodat de kooplieden van de weekmarkt op de Meikoel kunnen staan. 
 
De secretaris laat een eerste opzet zien voor de verplaatsing tijdens de kerstperiode. In 
grote lijnen is de commissie akkoord. De invulling van de Korenmarkt en Meikoel zullen 
opnieuw bekeken worden.  
Er wordt positief gereageerd op de invulling voor de kerk. De marktmeester bekijkt of het 
mogelijk is deze plek elke zaterdag zo in te vullen met standwerkers.  
  
6. Reclamegelden 
Het is bekend dat niet alle kooplieden reclamegeld betalen. De marktmeester wil dit op 
laten nemen in het marktgeld en overlegt intern hoe dit doorgevoerd kan worden. De 
commissie adviseert positief. Dhr. Smits gaat na hoe dit bij andere gemeentes geregeld is 
en bespreekt dit met de marktmeester.  
 
7. Eindtijd markt binnenstad 
De meningen blijven verdeeld. We komen er de volgende keer op terug. 
 
8. Marktreglement 
Agendapunt aanhouden in verband met nog te bepalen eindtijd. 
 
De wethouder verzoekt de onderschorten weer te gebruiken zodat het eenduidig en 
minder rommelig oogt. 
 
8a plaatsing marktkramen op de markt 
Dhr. Tebrunsvelt geeft aan dat de winkeliers niet blij zijn met het aanzicht van de kramen 
op de markt. De kraam van mevr. Tromp staat niet goed en het oogt rommelig. Enkele 
commissieleden zijn het hier mee eens terwijl de wethouder juist positieve reacties krijgt 
over de opstelling. De marktmeester geeft aan dat er niet veel geschoven kan worden in 
verband met het op- en afrijden van de markt maar besteedt er aandacht aan. 
 
9. Vergaderschema 2008 
Op de genoemde dinsdagen om 19.30 uur. 
26 februari, 20 mei, 9 september en 2 december  
 
10. Rondvraag en sluiting 
Dhr. Smits: 
Er wordt steeds meer uitgepakt door standwerkers, ook producten die hier eigenlijk niet 
thuishoren.  
De gemeente Weert werkt met een lotingsysteem en is afhankelijk van de inschrijvers. 
 
Dhr. Tebrunsvelt:  
- Waar is de frietkraam op de nieuwe markt, voor de HEMA. 
   Deze is door privé-omstandigheden enkele weken afwezig geweest, maar komt terug. 
- Overlast fietsen op de nieuwe markt, voor de HEMA. 
   Afdeling IGOR bekijkt hoe dit opgelost kan worden. 
 
Niks meer aan de orde zijnde sluit de wethouder de vergadering. 
 
De volgende vergadering staat gepland voor dinsdag 26 februari a.s. om 19.30 uur in 
de B en W kamer van het stadhuis te Weert. 
 


